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La întâlnire au fost 
prezenţi Anghel Iordă-
nescu şi Ilie Năstase - 
candidaţi UNPR la ale-
gerile pentru Parlamen-
tul European, europar-
lamentarul Claudiu Ci-
prian Tănăsescu, sena-
torul Iustin Talpoş, con-
ducerea centrală a parti-
dului şi coordonatorii ce-
lor opt regiuni. Alături de 
ei, peste 600 de membri 
UNPR au participat la re-
uniunea regională Bucu-
reşti-Ilfov. În cadrul reu-

niunii s-a analizat stadiul 
pregătirii pentru alegeri-
le din 26 mai, la nivelul 
regiunii Bucureşti-Ilfov, 
dar s-a discutat şi des-
pre semnăturile obţinute 
de fiecare organizaţie din 
ţară. Gabriel Oprea a de-
clarat, potrivit Agerpres, 
că va deschide lista  UNPR 
pentru alegerea membri-
lor Parlamentului Euro-
pean: ”Voi deschide lis-
ta, dar rămân aici, în ţa-
ră, să realizez obiectivele 
formaţiunii, nu voi merge 

la Bruxelles, dar vreau să 
ajut partidul. Oricum, pe 
listă avem oameni pre-
gătiţi, specialişti în diferi-
te domenii de activitate şi 
iubitori de ţară. Vrem să 
ajungă la Bruxelles pa-
trioţi adevăraţi, care să 
lupte pentru România. 
În Parlamentul European 
trebuie să fie oameni ca-
re să nu denigreze ţara şi 
imaginea sa, ci să o pro-
moveze. De aceea, noi 
propunem pentru Parla-
mentul European adevă-
raţi ambasadori ai Româ-
niei”. Liderul partidului a 
declarat că UNPR va fa-
ce curând anunţul ofici-
al privind candidaţii for-
maţiunii pentru alegerile 

europarlamentare. Gabri-
el Oprea le-a spus celor 
prezenţi că UNPR se ri-
dică din nou, iar mesajul 
său pentru românii patri-
oţi este nu doar să voteze 
partidul, ci şi să i se ală-
ture: ”Am intrat  într-un 
proces accelerat de re-
construcţie. În ultimele 
luni, s-au înscris în par-
tid peste 50.000 de noi 
membri. Cred că românii 
s-au săturat să audă po-
veşti de adormit copiii şi 
promisiuni de campanie, 
care nu ajung niciodată 
să fie transpuse în măsuri 
reale. Spre deosebire de 
alţii, pentru noi vorbesc 
faptele. Am transformat 
în fapte tot ceea ce am 

promis. Noi nu vorbim 
doar despre voturi, noi 
îi invităm pe toţi cei care 
sunt patrioţi să se înscrie 
în partidul nostru, să fa-
cem împreună ceea ce fi-
ecare român are nevoie, 
să facem România bine. 
Românii trebuie să spună 

cu voce tare că îşi iubesc 
ţara! Îi chemăm  să-şi ex-
prime dorinţele şi să par-
ticipe la punerea lor în 
practică direct, la noi în 
partid. Să punem umă-
rul să facem bine pentru 
toţi. Îi aşteptăm în UNPR 
pe toţi românii patrioţi!”.
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6-10 mandate pentru Alianţa 2020

Prezenţa românilor 
în italia este cel 
mai mare fenomen 
migrator de succes 
din istoria italiană, 
a spus comisarul 
european pentru 
politică regională, 
Corina Creţu. aceasta 
a explicat că cei peste 
un milion de români 
din italia constituie cea 
mai mare comunitate 
străină din această 
ţară. ”(...) Prezenţa 
românilor în italia este 
cel mai mare fenomen 
migrator de succes din 
istoria italiană. Plecarea 
românilor în italia a fost 
posibilă datorită aderării 
ţării noastre la Ue. Sigur, 
noi suferim în ţară, 
pentru că avem fuga 
creierelor, a oamenilor 
care sunt respectaţi și 
integraţi și care am dori 
să rămână în ţară, dar, 
pe de altă parte, este o 
libertate de exprimare, 
de mișcare, de a ne 
stabili în orice ţară dorim 
să trăim, o libertate 
câștigată cu sânge odată 
cu revoluţia din 1989, pe 
care trebuie să o apărăm 
cu toate puterile noastre. 
aderarea româniei la 
Ue rămâne cea mai 

importantă realizare din 
istoria modernă a ţării 
noastre, un semnal că 
destinul nostru se află în 
europa”, a spus Creţu. 
aceasta a subliniat că 
oriunde s-a aflat în italia 
în calitate de comisar 
european, s-a întâlnit cu 
români și a văzut că se 
integrează social foarte 
rapid, sunt muncitori și 
respectaţi. ”românii din 
italia pot să conteze pe 
noi, ne fac cinste, s-au 
adaptat în comunităţile 
lor, își iau în serios 
statutul de cetăţeni 
europeni, statut pe care 
îl avem cu toţii, români și 
italieni, în egală măsură. 
Îndemnul meu este de 
a ne lupta cu forţele 
naţionaliste, populiste, 
care capătă diferite 
accente în ambele ţări, 
să apărăm acest proiect 
european”, a afirmat 
comisarul european 
pentru politică regională.

Reuniunea Regiunii VIII, București - Ilfov, a UNPR
Preşedintele UNPR, Gabriel Oprea, a participat 
sâmbătă, 23 martie 2019, la Reuniunea 
organizaţiilor partidului din municipiul Bucureşti şi 
din judeţul Ilfov, conduse de Alin Berbecaru şi Ion 
Şerban.

Premierul Viorica 
Dăncilă, aflat într-o 
vizită în SUA, a anunţat, 
duminică, că după 
finalizarea analizei ”şi 
în deplin consens”, 
România îşi va muta 
Ambasada din Israel de 
la Tel Aviv la Ierusalim.

”După cum ştim, pre-
şedintele Donald Trump a 
deschis Ambasada SUA la 
Ierusalim. Acest pas ad-
mirabil şi curajos ne-a im-
presionat pe mine, Guver-
nul meu şi poporul român. 
Mutarea Ambasadei ame-
ricane este emblematică 
şi demonstrează legătura 
puternică a valorilor din-
tre poporul american şi 
cel israelian. De aseme-
nea, acest gest a lansat la 
nivel internaţional un pro-
ces de reflecţie. Guver-
nul României a iniţiat de 
atunci un proces de eva-
luare a oportunităţii mută-
rii Ambasadei României la 
Ierusalim. De aceea, sunt 
încântată să anunţ astăzi 
(duminică-n.r.) în faţa au-
dienţei AIPAC (Conferinţa 
Comitetului Americano-Is-
raelian pentru Politici Pu-
blice), că după finalizarea 
analizei de către toţi acto-
rii constituţionali implicaţi 
în procesul decizional din 
ţara mea şi în deplin con-
sens, eu, ca prim-minis-
tru al României şi Guver-
nul pe care îl conduc, vom 
muta ambasada României 
la Ierusalim, capitala Isra-
elului”, a declarat Viorica 
Dăncilă.

Premierul, total 
ignorant

Preşedintele Kla-
us Iohannis a reacţionat 

imediat, susţinând că 
şefa Guvernului ”demon-
strează, încă o dată, to-
tala sa ignoranţă în do-
meniul politicii externe şi 
în ceea ce priveşte luarea 
unor decizii importante 
ale statului român”. ”Din 
dorinţa de a-şi revendica 
o decizie care nu aparţine 
doar Guvernului Româ-
niei, aşa cum doreşte să 
lase impresia, prim-mi-
nistrul Viorica Dăncilă se 
grăbeşte să facă anunţuri 
publice fără să existe o 
decizie în acest sens”, 
a susţinut şeful statu-
lui, printr-un comunicat 
de presă.  Acesta a adă-
ugat că decizia mutării 
Ambasadei României de 
la Tel Aviv la Ierusalim 
va avea loc numai după 
finalizarea analizei care 
se desfăşoară în prezent 
şi doar cu avizul tuturor 
instituţiilor cu atribuţii în 
domeniul politicii externe 
şi al securităţii naţionale. 
”Decizia finală aparţine 
Preşedintelui Români-
ei, care este, potrivit 
Constituţiei, titular al de-
ciziilor de politică exter-
nă a României şi repre-
zentant al ţării noastre în 
plan extern. Administraţia 
Prezidenţială nu a pri-
mit până în prezent ana-

liza care a fost anunţată 
în repetate rânduri de 
Guvern”, mai precizează 
sursa citată.

Viorica Dăncilă 
revine

La rândul său, Viorica 
Dăncilă a revenit asupra 
anunţului privind mutarea 
ambasadei, precizând că 
”este o opinie personală”. 
Premierul a explicat, la un 
post TV, că anunţul pri-
vind relocarea ambasadei 
la Ierusalim a fost doar o 
opinie personală, iar reac-
ţia preşedintelui Klaus Io-
hannis nu a făcut decât să 
o dezamăgească, pentru 
că ea a spus că trebuie în-
deplinite procedurile con-
stituţionale.

”Am formulat corect, 
am zis că trebuie să îm-
plinim toţi paşii constitu-
ţionali, nu am zis că mut 
eu ambasada, am spus 
că trebuie să respectăm 
Constituţia. Preşedinte-
le nu a făcut decât să mă 
dezamăgească pentru că 
eu am avut o abordare 
corectă şi am luat în cal-
cul că Constituţia trebu-
ie respectată, opinia mea 
este că trebuie să facem 
acest pas, este o opinie 
personală”, a declarat, la 

Antena 3, Dăncilă. Premi-
erul a mai spus că speră 
ca preşedintele Iohannis 
”să pună în balanţă şi să 
ia decizia cea mai bună”. 
”Aş vrea să am o discu-
ţie cu domnul preşedin-
te. (...) Am văzut decla-
raţia domnului preşedin-
te care a fost foarte ne-
mulţumit de declaraţia 
mea. Libertatea de expri-
mare este a oricui. Eu, ca 
prim-ministru, mi-aş dori 
să facem acest pas. Fap-
tul că vrem să se mute 
ambasada şi să fim apro-
piaţi de SUA şi Israel nu 
înseamnă că ne îndepăr-
tăm de UE. Decizia finală, 
conform Constituţiei, es-
te la preşedinte”, a adă-
ugat premierul. De ase-
menea, ea a mai spus că 
în cazul în care preşedin-
tele Klaus Iohannis refu-
ză relocarea ambasadei 
de la Tel Aviv la Ierusa-
lim, va analiza toate posi-
bilităţile, neexcluzând se-
sizarea Curţii Constituţio-
nale. ”Nu m-am gândit la 
variante, dar le vom ana-
liza pe toate. Vom analiza 
care sunt variantele ca-
re să fie benefice pentru 
România. La întoarcerea 
în ţară vom analiza aces-
te variante”, a mai spus 
Dăncilă.

Premierul Dăncilă anunţă mutarea 
ambasadei României din Israel
 Replica lui Iohannis: ”Decizia finală aparţine Preşedintelui României”  

 Primul ministru revine cu precizări

Președintele PlUS, 
dacian Cioloș, a 
declarat că alianţa 
2020, formată împreună 
cu USr, ar putea câștiga 
șase până la zece 
mandate la alegerile 
europarlamentare, din 
totalul de 33. Cioloș 
a adăugat că ambiţia 
alianţei este să se 
situeze pe prima poziţie 
în urma scrutinului 
din 26 mai. „Să câștigi 
niște alegeri înseamnă 
să le câștigi, adică să 
fim pe prima poziţie. 
asta este ambiţia 
noastră. Sondajele, ele 
pot să varieze foarte 
mult, și în sus și în 
jos, până atunci. (...) 
acum suntem pe locul 
3 ca forţă politică în 
românia. deci, la câteva 

luni după ce alianţa 
aceasta a fost anunţată, 
suntem pe locul 3 și 
suntem pe un trend 
ascendent și suntem o 
forţă politică care vine 
și oferă o alternativă și 
care merge în stradă 
și discută cu oamenii. 
Suntem o forţă politică 
care încă nu este 
cunoscută suficient, 
pentru că nu avem 
notorietatea celor două 
partide care sunt în faţa 
noastră și care sunt 
cunoscute de ani de zile. 
dar lucrurile evoluează. 
(...) Mandate, eu aș zice 
minimum șase, și cred 
că este posibil până la 
zece mandate, dacă 
vreţi să zic realist și 
într-o marjă“, a afirmat 
dacian Cioloș.

Migraţie de succes


